
PARGAS UNGDOMSFULLMÄKTIGE 

PROTOKOLL  25.3.2024 KL. 15.15-16.45  

STADSHUSET , MÖTESRUMMET SKANSEN 

Närvarnade; 

Nosipho Bahne, ordförande  Axxell (Pargas) 

Leo Waldén   Sarlinska skolan 

Alecia Olsson   Paraistenseudun koulu 

Ina Pohjakallio Kyrkbackens skola 

Thea Bäckman  Skärgårdshavets skola  

Casimir Rajakangas  Ulkosaariston koulu 

Fanny Björklund   Iniö skola  

Matilda Ström   Pargas svenska gymnasium  

Kerttu Leppäkoski  Paraisten lukio 

  

Tove Dahlén   Handledare och sekreterare 

Alexandra Tuominen  Handledare 

 

§ 25  Mötet öppnas  

 Ordförande öppnar mötet kl 15.15 

 

§ 26 Sammanträdets lagenliga sammankallande och beslutförhet  

 Mötet lagenliga sammankallade och beslutsfört 

 

§ 27 Godkännande av föredragningslistan  

Föredragningslistan godkändes. 

 

§ 28 Val av två rösträknare och protokolljusterare för mötet  

 Förslag Leo Walldén och Ina Pohjakallio 

 Förslagen godkändes 

  

§ 29 Aktuellt från alla skolor 

 

Vad är på gång i skolorna, finns det något som elevkåren vill att ungdomsfullmäktige 

tar upp och behandlar.  

  



Sarlinska skolan - Spexvecka planeras i maj tillsammans med PSK.  

Kyrkbackens skola - Har haft utedag för hela skolan. 

Paraistenseudun koulu  -  Påskdans och spexvecka planeras.  

Pargas svenska gymnasium – är i Axxell för att det är studentskrivningar i Brava. 

Planerar möjlig glöggevenemang.  

Paraisten lukio – är i axxell för det är studentskrivningar i Brava. Skolan har varit på 

laser taggs. De nya skolreglerna tas i bruk, kommit klagomål angående förbudet att 

gymnasieeleverna inte får dricka energidryck i skolan 

Skärgårdshavets skola – Säljer kex för att de skall delta i stafettkarnevalen.  

Ulkosaariston koulu – inget speciellt 

Iniö skola -  Inget speciellt 

Axxell – planerar flytten av skolan till nya utrymmen på skolgatan. Och även någon 

form av Kick of till skolstarten, så att det blir en bra början för alla elever.  

 

§ 31 Seminarie tillsammans med Äldrerådet och Rådet för personer med 

funktionsnedsättning. 27.2.2023  

 De som deltog i seminariet berättade vad som togs upp och vilka teman som 

behandlade.  

Alla tyckte det var ett bra koncept när alla påverkningsorgan jobbade i blandade 

grupper. Blev intressant att höra från olika synsätt problematiken.  

 

§ 32 Val av ungdomsfullmäktiges representanter i skärgårdsnämnden och 

livskraftsutskottet. 

 Nuvarande kontaktpersoner är Thea Bäckman i skärgårdesnämnden och Matilda 

Ström i livskraftutskottet. Ungdomsfullmäktiges förslag är att de personerna fortsätter 

och blir representanter i de olika organen.   

 Förslaget godkändes. Ungdomsfullmäktiges representant i Skärgårdsnämnden Thea 

Bäckman och representant i Livskraftsutskottet Matilda Ström. 

  

§ 33 Ungdomsfullmäktiges verksamhetsplan 2023-24 

 Ungdomsfullmäktige kommer att under våren börja jobba mera med de fyra 

verksamhetspunkterna som de arbetade fram hösten 2023.  

 Under detta möte behandades punkt tre, Mötesplatser för unga. En viss oro finns att 

S-markets parkering bli stökigare då Hesburger flyttar dit.   

 För ungdomar handlar mötesplatser t.ex  om ställen utomhus, där man kan träffas och 

umgås (hänga). Det behöver inte vara så speciellt. Bänkar och gärna tak, som skyddar 



vid dåligt väder. Finns en del bänkar, men kunde vara flera. Ställen som ger regnskydd 

finns inte, då blir det att ungdomar samlas t.ex under s-markets tak för kärror.  

 Bänkarna måste vara så fast i marken eller tunga så de inte går att flytta på och helst 

av material som inte går att bränna.  

 Taken skall vara av material som inte går att bränna, men de måste vara hållbara. För 

troligen klättrar någon på dem.  

 Taken får även vara lite som ett tält, så att vid hårdare väder skyddar det så att inte 

regn kommer in från sidan.  

 Sådana mötesplatser med tak önskas till Pargas, Korpo och Iniö. Var man placerar tak 

och bänkar får gärna diskuteras med ungdomsfullmäktige så att de kommer på såna 

platser, där ungdomar vill vara.  

 Finns unga som förstör, men ungdomsfullmäktige har inte lösning till det problemet. 

En orak kan vara bristen på saker att göra i Pargas för ungdomar.  

 Ungdomsfullmäktige är gärna med och utvecklar Bläsnäs simstrand.  

 

§ 34 Övriga ärenden 

Centralparken – Ungdomsprojekt. Information om processen med att förverkliga en 

ungdomsidé till centralparken 2024.  

   

§ 35 Nästa möte 

 29.4 

 

§ 36 Mötet avslutas 

 Ordförande avslutade mötet kl. 16.45 

  

 

 

 


